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az Országgyűlés Elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr Kovács
Árpádhoz, az Állami Számvevőszék elnökéhez „Miért végez az Állami Számvevőszék átfogó
ellenőrzési vizsgálatot egyes kerületi önkormányzatoknál három míg másoknál csak öt
évente?" címmel .

Tisztelt Elnök Úr!
Köszönettel megkaptam részletes és átfogó válaszát írásbeli kérdésemre . A mellékelt, jól
áttekinthető ellenőrzési programot áttanulmányoztam. A megküldött statisztikák vizsgálata
során azonban azt tapasztaltam, hogy - ebben a majd' 10 éves időszakban - némely
önkormányzatnál (pl . :1.,VI.,VIL,IX., kerület) három-négyszer kerül sor átfogó ellenőrzésre,
míg előfordult olyan kerület is (pl . II.,IV .,V.,X. kerület), amelyiknél mindössze kétszer . A
kimutatásból továbbá az is kiderült, hogy ugyan az Állami Számvevőszék megkapja az
önkormányzatok zárszámadásait a könyvvizsgálói véleményekkel együtt, de azokat -
véleményem szerint - figyelmen kívül hagyja . Információim szerint nem azokat az
önkormányzatokat ellenőrzi sűrűbben az ÁSz, amelyek a csőd felé haladnak, eladósodtak,
zárszámadásukat nem vagy csak korlátozó záradékkal fogadta el a saját könyvvizsgálójuk .

A kérdésem az ellenőrzések gyakoriságának önkormányzatok közötti eloszlására irányulna a
következők szerint :
Mi alapján dől el, illetve mi az oka annak, hogy az Állami Számvevőszék egyes kerületi
önkormányzatokat gyakrabban (három évente) míg másokat viszonylag ritkábban (öt évente)
vét átfogó ellenőrzés alá?

Tisztelettel várom mielőbbi válaszát .

Budapest, 2007 . február 27 .

Dr . Nág4dbor Tamás
országgyűlési képviselő
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